
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2024. szeptember 24-én tartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Ijazoltan távol: Csibor Géza és Juhos János bizottsági tagok

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Külön
köszöntötte az intézmények igazgatóit. Megállapította, hogy a bizottság határozatkép es, mivel
7 főből 5 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
Módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat és a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Kovács Gusztáv bizottsági tag írja alá
hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 5 fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

83/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2024.
szeptember 24. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Tájékoztató a Békés Városban működő óvodai intézmények 2023/2024. nevelési évben
végzett munkájáról és a 2024/2025. nevelési év elindításáról
Előkészítette: Aléné Kucsera Andrea intézményvezető

Béres Istvámé főigazgató
Durkóné Illés Bernadett intézményvezető
Palatinus Pál főigazgató
Szabóné dr. Vass Orsolyajogász

2. Beszámoló Békés Város Önkormányzata és intézményei költségvetésének 2024. I.
féléves teljesítéséről, valamint az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló
5/2024. (II. 22.) rendeletének módosítása
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

Kovács Szilvia osztályvezető, Pénzügyi osztály



3. Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2D24. évi
költségvetésének I. féléves teljesítéséről
Előkészítette.’ Kovács Szilvia osztályvezető Pénzügyi Osztály

4. Iskolai körzethatárok véleményezése
Előkészítette.’ Dr. Bocskay Arpád aljegyző

5 . Belépés a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségébe
Előkészítette.’ Dr. Bocskay Arpád aljegyző

6. Bejelentések

Zárt ülés:

1 . Otthoni szakápolás iránt előterjesztett kérelem elbírálása
Előkészítette.’ Dr. Szabó- Bimbó Mária osztályvezető

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Kovács Gusztáv bizottsági tagot választja meg.

Napirend tár2ya: Tájékoztató a Békés Városban működő óvodai intézmények 2023/2024.
nevelési évben végzett munkájáról és a 2024/2025. nevelési év elindításáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdés]) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Végig tanulmányozta ezeket az anyagokat majd tanácsnok
asszony jelezte, hogy majd szeretne hozzászólni. Elég informatív és nagyon jó ötlet volt az,
hogy a köznevelési intézmények beszámolói tájékoztató anyagait szétszedték. A beszámoló
része nagyobb, mint a testületi anyag, tehát ebből is látszódik, hogy komolyan veszik az
intézmények azt, hogy az önkormányzat kíváncsi a munkájukra. A meghívókat megköszönte
és továbbra is igényt tartana rá. A megyei önkormányzatban a következő ciklust megkezdi, és
további együttműködésekben bízik.
Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Jól ismerhetik a beszámolókból és a
látogatásokból az iskolai és óvodai életnek a munkáját, helyzetét. Az egyik beszámolóból
kiemelt egy idézetet: „Ismét nagyon intenzív, embert és közösséget próbáló időszakon vannak
túl az óvodák.” Tulajdonképpen minden óvodárajellemző ez, amellett, hogy személyi, törvényi
változások tarkítják az óvodai életet éppen úgy, mint az iskolai életet. Nagyon szépen
helytálltak az óvodapedagógusok és a segítők az elmúlt esztendőben is. Természetesen a
kérések, amiket megfogalmaztak az óvodavezetők tárgyalni fogja a Képviselő-testület és
amiben tudnak segíteni fognak. Megköszönte a beszámolókat és nagyon sok sikert kívánt a
továbbiakban.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

2



Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá’a

84/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolj a a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Tájékoztató a
Békés Városban működő óvodai intézmények 2023/2024. nevelési évben végzett
munkájáról és a 2024/2025. nevelési év elindításáról” szóló előterjesztést, és a
tájékoztatókat az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: Beszámoló Békés Város Önkormányzata és intézményei költségvetésének
2024. I. féléves teljesítéséről, valamint az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló
5/2024. (II. 22.) rendeletének módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot és a rendelet-tervezetet.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság S igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

85/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Humán és Szociális Bizottsága az
Beszámoló Békés Város Önkormányzata és intézményei költségvetésének 2024. I. féléves
teljesítéséről, valamint az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 5/2024. (II. 22.)
rendeletének módosításáról szóló rendelet- tervezet elfogadását javasolja a Képviselő-
testületnek.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal
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Napirend tárgya: Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2024. évi
költségvetésének I. féléves teij esítéséről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésf) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Mint elnök megköszönte a polgármesteri hivatal
vezetőinek munkatársainak azt a remek együttműködést, amit az elmúlt Öt éves ciklusban
tapasztalt. Nagyon hálás, hogy zökkenőmentesen tudták végezni a munkájukat az
Intézményfenntartó Társulás munkatársai. A jövőben is számít mindenkinek a segítségére.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

86/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békési Kistérségi
Intézményfenntartó Tárulás 2024. I. félévi költségvetésének teljesítéséről szóló
táj ékoztatót elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tár2ya: Iskolai körzethatárok véleményezése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Adódott egy probléma. Ők mint kötelező beiskolázási
körzet, megkapták a nebuló listát, tehát azoknak a gyerekeknek a nevét, elérhetőségét, akik
Békés körzetében vannak és beiskolázásra kötelezettek. Nem kötelességük, de a tankerület
megkérte őket, hogy próbálják megtalálni azokat a gyerekeke, akik más intézménybe iratkoztak
be. A Reményhírből, a SZKIRG-ből és az EGYMI-ből megkapták azoknak a gyerekeknek a
listáját, akik oda iratkoztak be. Be is jelölik a kréta rendszerbe, hogy más intézménybe
iratkozott be. Ilyen esetben f5nnmarad 6-8 fő gyermek és ajárási hivatalnak lenne a kötelessége
keresni. Nem tudja azt, hogy megtörtént vagy sem, mert most jelentkezett hozzájuk egy
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gyermek, aki szeptember 24-én még sehova nincs beíratva. A csillagfiirt óvodábajárt a gyermek
és az óvodában úgy tudták, hogy beiratkozott a SZKIRG-be. Nem tudja, hogy hány gyerek
kallódik a rendszerbe és közben elkezdődött a tanév.

Mucsi András bizottsági elnök: Az ajavaslata, hogy minél előbb ha elkezdődik a köznevelési
év, akkor annak jegyében tárgyalják három hónapon keresztül ezeket az anyagokat. Van egy
speciális testület, amit Polgármester Úr működtet ez az oktatási kerekasztal. Mindenképpen
hozzák fel ezt a témát, hogy tudják rendbe temi.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: A járási hivataltól megkapja a tankerület és aztán jut el
hozzá a lista. Nem csak ez a kislány, hanem van még vagy 5-6 fő gyerek.

Tárnok Lászlóné jegyző: Ez a kislány három hétig otthon volt?

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Nem tudják. Az anyukának írtak email-t és nem
reagáltak.

Szabóné dr. Vass Orsolya jogász: Nem azt kellene az óvoda felé bemutatni?

Kovács Ildikó: Minden jelentési kötelezettség alapján működik.

Mucsi András bizottsági elnök: Ezt a problémát tisztázni kell és ajárási hivatalt is be kell vonni
ebbe a szakmai dologba. Nem fenntartó sehol, de koordinációs szerepet szeretne vállalni a
köznevelési intézmények hálózatában.
További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a
határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájia

87/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 20/2012. (VIII. 31.) EMMI
rendelet 24. (1) és (la) bekezdésében foglalt véleményezési jogkörében eljárva egyetért
a Dr. Hepp Ferenc Általános Iskolának a Gyulai Tankerületi Központ által megállapított
felvételi körzethatárával (Békés város teljes közigazgatási területe).

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azormal
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Napirend tár2ya: Belépés a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségébe

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ez egy nagyszerű lehetőség. Azért javasolják a testületnek,
mert a városnak az információs hálózata, kapcsolatrendszere ezáltal bővül és bizonyos tagdíjjal
jár, de megéri. Ott kell lenni minél több önkormányzati érdekvédelmi szervezetbe. Kérdezte,
hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, ho a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

88/2024. (IX.24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2024. október 1.
napjától csatlakozni kíván a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségéhez, és
kijelenti, hogy a Települési Onkormányzatok Országos Szövetségének alapszabályát
magára nézve kötelezőnek elismeri.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a
szükséges dokumentumok aláírására és az esetleges további jognyilatkozatok megtételére.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Mucsi András bizottsági elnök: Kérte, hogy senki ne távozzon a teremből, mert Polgármester
úr meg szeretné köszönni az elmúlt évek munkáját, egy kis ajándékkal. További napirendi pont,
bejelentés nem volt, így az ülést befejezettnek nyilvánította és zárt ülést rendelt cl.

K.m.f.

1

Mucsi András Iács’Gusztáv
bizottsági elnök jkv. hitelesítő

6


